



Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein

Teenschillerlaan 11, 3401 GH IJsselstein

06-15096662

www.ASDIJ.nl

ASDIJsselstein@kpnmail.nl

Notulen vergadering Adviesraad Sociaal Domein IJsselstein 12 november 2025

Deelnemers: Jeanette de Neijs (voorzitter) Martin Spanjers (plv. techn. voorzitter), Henk Jansen, Ans Hazelager, Theo Beijaard (penningmeester), Julia Leeftang, Ellen Peekstok, Sabine Mulder, Lennard de Kok.

Bericht van verhindering: Lya Reuzenaar-Lieshout (secretaris) Jacqueline Leenders, Jeroen Roelandschap-Verkuijl.

1. Opening en vaststelling agenda

De vergadering wordt geopend en de agenda wordt vastgesteld.

2. Communicatie medewerker IJsselstein:

Dabe Nonné stelt zich voor

De leden willen graag weten hoe het staat met:

- De zoekmachine van de website:

Bepaalde zaken zoals de Gemeenteraad zijn lastig te vinden. De verslagen staan op Notulis. Omdat het lastig is de capaciteit te analyseren wordt het zoeken moeilijk.

Er wordt gewerkt aan een nieuwe site waarin met een andere indeling wordt gewerkt en trefwoorden belangrijker zijn. Via Google wordt de website ingeladen. De nieuwe website wordt op 20 november getest.

Gevraagd wordt of ervaringsdeskundige zijn gevraagd om hun oordeel te geven. Ja, dat is gebeurd.

Gepoogd wordt het niveau voor zoveel mogelijk mensen begrijpelijk te houden. In de krant zal gewezen worden op de nieuwe website per 20 november.

Als er zaken zijn die ons opvallen, meldt het a.u.b.

Julia geeft aan dat als er zich problemen voordoen met Notulis wij dat aan haar kunnen melden. Zij neemt dan contact op met de Griffie.

- De Gemeentepagina in het Kontakt:

Al eerder is met de wethouder besproken dat wij graag wat meer ruimte voor de Gemeentemeldingen in het contact zouden willen zien. Op dat moment werd dat te kostbaar genoemd.

Nu worden onderwerpen wel gemeld maar wordt doorverwezen naar de site die uitleg moet geven. Bijvoorbeeld Energie fonds.

Vaste rubrieken zijn heel lastig gemeld te krijgen, bijvoorbeeld ZOMO zou daar graag ruimte voor hebben.

Gekozen wordt voor actualiteit terwijl herhalingen juist zouden helpen mensen op het goede spoor te zetten.

Wij begrijpen de spagaat waarin de afdeling Communicatie zit omdat zij zijn gebonden aan één pagina en dat het dan moeilijk kan zijn te kiezen wat voorrang heeft.

In januari spreken we de wethouder weer en zullen ons verzoek tot uitbreiding nogmaals aan de orde stellen.

- **Digitale vaardigheid bewoners.**

Lang niet alle inwoners zijn digitaal vaardig of hebben om diverse redenen problemen om van de site gebruik te maken.

Opgemerkt wordt dat Steffie voor speciale doelgroepen kan helpen de site beter te laten begrijpen.

Ook een voorleesfunctie kan helpen.

Opgemerkt wordt dat deze functie is ingebouwd .

3. Concept notulen ASDIJ vergadering d.d. 15 oktober 2025

Er zijn geen op- of aanmerkingen, de notulen worden vastgesteld.

4. Ingekomen en uitgaande stukken

Christa Graafland: Uitnodiging ontmoetingslunch 18 november.

Martin en Ans hebben ingeschreven.

5. Mededelingen en terugkoppeling

- **Behandeling leerlingenvervoer in de commissie samenleving**

Voordeel is dat ouders of jeugdzorg meer worden betrokken bij het leerlingenvervoer. Henk Jansen heeft 2 ouders gesproken: de heren Daam en Wijnants die hem op de hoogte zullen brengen als er weer problemen. De problemen die zich nog voordoen zijn op dit moment het touringcar vervoer. Door de routes zijn (te lange) reistijden het gevolg. Niet alle chauffeurs zijn geschikt en voor een aantal kinderen is deze soort van vervoer ook niet goed.

De wethouder heeft aangegeven dat zij door gaat met het anders regelen wat betreft de touringcars. Zij gaat zich inspannen om busjes of desnoods taxi's te gaan inzetten afhankelijk van regio's en groepen. Willemsen de Koning moet een oplossing vinden! Zij hebben een contract afgesloten en moeten dat hoe dan ook nakomen.

Belangrijk is dat klachten gemeld blijven worden ook bij de Gemeente zodat actie kan worden ondernomen.

Het debat in de Commissie Samenleving was scherp en terecht gericht op Willemsen de Koning. Hopelijk draag het bij aan oplossingen.

Inmiddels heeft Willemsen de Koning een bijeenkomst met betrokken ouders gehad. De uitkomsten daarvan zijn nog niet bekend.

6. **Nieuws uit verschillende interessegebieden.**
- **Theo** geeft aan dat de Wil een interim directeur heeft aangesteld.
18 november is er een heidag in verband met de reorganisatie van Wil.
24 maart is er een symposium over laag geletterdheid.
 - **Julia** geeft aan dat Christa Graafland probeert IZA in een geheel te krijgen.
Geprobeerd wordt ook IZA een doorgang te geven met ASWA vanuit GALA.
Op wat langere termijn zal dit worden opgepakt.
Sabine geeft aan dat zij over het inclusieverdrag wel een toelichting wil geven ook voor de wethouder. Zij zal dit samen met Jacqueline ter hand nemen.
 - **Ans** geeft aan dat in de ALV gesproken is over de toekomst van de KBO. Na het vertrek van de PCOB zijn er nogal wat veranderingen in gang gezet.
Ook zijn ze nog steeds op zoek naar nieuwe bestuursleden.
Nu ook bezig met de voorbereidingen van de Adventviering, Kerstbrunch en Nieuwjaarsbijeenkomst.
 - **Jeanette** zal de opmerkingen **t.a.v. de Sociale Notitie** verwerken in ons advies.
Het concept daarvan zet ze op de mail zodat we voor 25 november ons advies kunnen inzenden.
7. **Actielijst:**
Lya inventariseert datum etentje.
Onderwerpen voor vergadering met de wethouder:
Communicatie, LIA (Jeanette is bereid dit samen met Sabine en Jacqueline op te pakken), Plaspas, Sabine legt het VN verdrag uit. Zijn er meer vragen geef het even door aan Lya.
Volgende vergadering 17 DECEMBER?
Julia zal in overleg met Yvonne du Pon bezien of er die datum nog belangrijke zaken lopen en om afhandeling vragen. Zo niet dan gaat deze vergadering niet door.
8. **Rondvraag:**
Wordt geen gebruik van gemaakt.
Henk haalt Sabine op voor de vergadering van 17 december.
9. **Sluiting:**
Niets meer aan de orde sluit de voorzitter de vergadering onder dankzegging voor aanwezigheid en inbreng.